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 Protokół nr 189/2024 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 18 stycznia 2024 r. 
 

Posiedzenie otworzył Starosta – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego.  
 
Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 
obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, M. Buliński. Stanowi on załącznik nr 2.  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 
niepełnosprawnych, które finansowane będą z zaliczki pochodzącej z Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku.  
/na posiedzenie weszła pani A. Marchlewska-Barczewska – dyrektor Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie/ 
 
Pani Marchlewska-Barczewska poinformowała, że zgodnie z rozporządzeniem dotyczącym 
Warsztatów Terapii Zajęciowej dokonane zostało zaliczkowe uruchomienie środków 
pochodzących z PFRON w wysokości 387 504 zł na bieżącą działalność jednostki. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, M. Buliński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z kwartalną informacją o 
wydatkowaniu środków finansowych Warsztatu Terapii Zajęciowej za IV kwartał 2023 r.  
 
Pani Marchlewska-Barczewska poinformowała, że informacja jest zgodna z planem 
finansowym WTZ na rok 2023.  
Kwartalna informacja WTZ stanowi załącznik nr 3. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z preliminarzem kosztów 
Warsztatu Terapii Zajęciowej na 2024 r. po zmianach. 
 
Pani Marchlewska-Barczewska poinformowała, że zmiany w preliminarzu związane są ze 
zwiększeniem dofinansowania warsztatu przez powiat o kwotę 17 734 zł z przeznaczeniem na 
bieżącą działalność. Dodała, że preliminarz jest zgodny z rozporządzeniem, które określa 
działalność i wydatkowanie środków WTZ. 
Preliminarz kosztów Warsztatu Terapii Zajęciowej na 2024 r. po zmianach stanowi załącznik     
nr 4. 
/pani A. Marchlewska-Barczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia planu rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym 
Mieście Lubawskim z siedzibą w Kurzętniku na rok 2024.  
/na posiedzenie weszła pani J. Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/ 
 
Pani Robaczewska omówiła plan rzeczowy robót Zarządu Dróg Powiatowych na rok 2024. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
M. Buliński. 
/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
wyboru najkorzystniejszej oferty w trybie podstawowym na realizację zadania: „Remont 
budynku biblioteki Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim”.  
/na posiedzenie weszła pani B. Widźgowska - naczelnik w  Wydziale Inwestycji, Mienia i Spraw 
Gospodarczych/ 
 
Pani Widźgowska poinformowała, że na realizację zadania wpłynęły cztery oferty. Dodała, że  
najkorzystniejszą ofertą jest oferta złożona przez wykonawcę: MEZARIST Sp. z o.o.                                     
z Olsztyna (cena ofertowa brutto wynosi 1 762 315,27 zł). 
Pan Buliński poinformował, że zapoznał się z programem prac konserwatorskich powyższego 
budynku. Dodał, że na pierwszy rzut oka nie widać wszystkich uszkodzeń oraz ubytków w 
budynku. Stwierdził, że dopiero po zapoznaniu się dokumentacją widać jaka jest pilna potrzeba 
remontu tego budynku. 
Pan Buliński zapytał, dlaczego najniższa oferta, która wynosiła 1 270 000 zł została odrzucona. 
Pani Widźgowska wyjaśniła, że powyższa oferta była ofertą wadliwą. Dodała, że wyjaśniana 
była między innymi kwestia dotycząca rażąco niskiej ceny. Nadmieniła, że kosztorysy dotyczące 
stawki za roboczogodzinę nie uwzględniały między innymi tegorocznych podwyżek stawek. 
Ponadto przedstawione zostały referencje, z których nie wynikało że budynek jest wpisany do 
rejestru zabytków oraz nie było zapisu dotyczącego wymiany dachu. Dodała, że referencje 
najprawdopodobniej były wystawione przez podwykonawcę dla podpodwykonawcy. 
Poinformowała, że wezwano firmę do złożenia wyjaśnień. W odpowiedzi otrzymano pismo 
informujące, że w związku z tym, iż sprawa tak długo trwa to firma nie wyraża zgody na 
przedłużenie okresu związania z ofertą.  Pani Widźgowska stwierdziła, że jest to budynek, 
który wymaga szczególnej troski i opieki, dlatego taż remont musi być wykonany prawidłowo. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
 
Informacja z przetargu stanowi załącznik nr 5. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
M. Buliński. 
/pani B. Widźgowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przyjęcia analizy wydatków poniesionych na wynagrodzenia nauczycieli w 2023  r. oraz 
wypłaty jednorazowego dodatku uzupełniającego. 
/na posiedzenie weszła pani B. Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 

Pani Orłowska poinformowała, że w wyniku przeprowadzonej analizy wydatków poniesionych 
na wynagrodzenia nauczycieli w  2023 r., w odniesieniu do wysokości średnich wynagrodzeń 
oraz średniorocznej struktury zatrudnienia nauczycieli zatrudnionych na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego ustala się kwotę różnicy w łącznej wysokości 0,00 zł w 
wynagrodzeniach nauczycieli zatrudnionych i pobierających wynagrodzenie w 2023 r. w 
następujących szkołach i placówkach: Zespół Szkół im. C. K. Norwida  w Nowym Mieście 
Lubawskim, Zespół Szkół Zawodowych w Kurzętniku, Powiatowe Centrum Rozwoju Edukacji  w 
Nowym Mieście Lubawskim.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
M. Buliński. 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przyjęcia sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 
Nowomiejski.  
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
M. Buliński. 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany uchwały nr LXIII/391/2023 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 
dnia 23 listopada 2023 roku w sprawie założenia i nadania statutu Branżowej Szkole II 
Stopnia im. Noblistów Polskich wchodzącej w skład Zespołu Szkół Zawodowych w 
Kurzętniku.  
 
Pani Orłowska poinformowała, że w listopadzie był przyjmowany statut szkoły. Dodała, na 
podstawie prawa oświatowego, po przyjęciu przez Radę Powiatu statut został przesyłany do 
kuratorium. W odpowiedzi otrzymano informację, iż są pewne elementy statutu do poprawki. 
Wyjaśniła, że nie są do elementy, które miałyby wpływ na złamanie prawa, dlatego też 
uchwała nie została uchylona rozstrzygnięciem nadzorczym. Dodała, że są to poprawki 
kosmetyczne. Nadmieniła, że kuratorium stwierdziło między innymi, iż nie trzeba szczegółowo 
opisywać każdej pracowni w szkole. Poinformowała, że stary statut zostanie uchylony i 
zostanie przyjęty nowy z uwzględnionymi poprawkami kuratorium. Stwierdziła, że szkoda iż 
nie można w pierwszej kolejności przesłać statutu do zaopiniowania do kuratorium a 
następnie przekazać go do Rady Powiatu, ponieważ wtedy cała procedura byłaby łatwiejsza.  
Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
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Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, M. Buliński. 
 
/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim na 2024 rok  
/na posiedzenie weszła pani A. Andrzejczak – kierownik Biura Rady Powiatu/ 
 
Pani Andrzejczak poinformowała, że w planie pracy Rady Powiatu nie ma uwzględnionego 
sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze, ponieważ nie jest już ono wykonywane. 
Ponadto dodała, że przesunięta została z lipca na wrzesień kwestia dotycząca omówienia 
bieżącej sytuacji Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim, inne sprawy pozostały 
w planie pracy Rady Powiatu bez zmian. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, M. Buliński. 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie uchwalenia planu pracy stałych komisji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 
na 2024 rok. 
 
Pani Andrzejczak poinformowała, że przewodniczący komisji ustalili plany pracy 
poszczególnych komisji. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, M. Buliński. 
 
/pani A. Andrzejczak opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Jedenastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla poszkodowanych w pożarze w miejscowości 
Nielbark.  
 
Pan Starosta zaproponował udzielenie pomocy finansowej dla poszkodowanych w pożarze w 
miejscowości Nielbark w wysokości 10 000 zł. 
Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji pana Starosty.  
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, M. Buliński. 
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Dwunastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Tomasza Apostoła w Nowym 
Mieście Lubawskim dotacji z budżetu Powiatu Nowomiejskiego na prace konserwatorskie w 
ramach realizacji zadania pn. „Prace konserwatorskie Bazyliki p.w. Świętego Tomasza 
Apostoła w Nowym Mieście Lubawskim na 700-lecie lokacji miasta i kościoła”.  
 
Pan Skarbnik poinformował, że środki, które Rada Powiatu przyzna na prace konserwatorskie 
dla poszczególnych parafii są współfinansowane ze środków Rządowego Programu Odbudowy 
Zabytków. Dodał, że szczegółowe warunki, tryb przekazania środków oraz zasady rozliczenia 
udzielanej dotacji zostaną określone w umowie zawartej pomiędzy powiatem a parafiami. 
/pani B. Grzywacz opuściła posiedzenie Zarządu/ 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, M. Buliński. 
 
Trzynastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Marcina Biskupa w Boleszynie dotacji 
z budżetu Powiatu Nowomiejskiego na prace konserwatorskie w ramach realizacji zadania 
pn. „Konserwacja zabytkowej parafialnej kaplicy pw. Św. Huberta w Boleszynie”.  
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, M. Buliński. 
 
Czternastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Antoniego Padewskiego w 
Tereszewie dotacji z budżetu Powiatu Nowomiejskiego na prace konserwatorskie w ramach 
realizacji zadania pn. „Renowacja wejścia do kościoła pw. Św. Antoniego Padewskiego w 
Tereszewie”.  
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, M. Buliński. 
 
Piętnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany uchwały Nr LXIV/394/2023 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 
dnia 14 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Nowomiejskiego na lata 2024 – 2037. 
 
Pan Skarbnik szczegółowo omówił zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2024. 
/pani B. Grzywacz weszła na posiedzenie Zarządu/ 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, M. Buliński. 
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Szesnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr LXIV/395/2024 Rady Powiatu 
w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 14 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu 
powiatu nowomiejskiego na 2024 r.  
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, M. Buliński. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy ktoś chce zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 
 

                                                                                                                Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                                         Andrzej Ochlak 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka 


